ՀՀ ՖՆ-ԵՄԾՁԲ-20/1 ծածկագրով երկու փուլով մրցույթի նախաորակավորման ընթացակարգի վերաբերյալ ստացված հարցումների և պարզաբանումների
վերաբերյալ հայտարարություն

ՀՀ ֆինանսների նախարարությունը ՀՀ ՖՆ-ԵՄԾՁԲ-20/1 ծածկագրով երկու փուլով մրցույթի նախաորակավորման ընթացակարգի վերաբերյալ ստացել է հարցում: Հարցումը և ներկայացված պարզաբանումը ներկայացվում են ստորև.

Հարցում
Մեր ընկերությունը միջազգային ՏՏ ոլորտի լուծումներ ապահովող ընկերություն է, որը մտադիր է մասնակցել 9594-OTHER-NA ԿՖԿՀ-ի ներդրման ծրագրի շրջանակում խորհրդատվական ծառայությունների մատուցման գնման ընթացակարգին:

Խնդրում եմ տեղեկատվություն հաղորդեք մեզ հայտերը էլեկտրոնային ձևով ներկայացնելու գործընթացի մասին:

Պարզաբանում
Նախաորակավորման հայտը մասնակիցը հանձնաժողովին կարող է ներկայացնել էլեկտրոնային եղանակով` հանձնաժողովի քարտուղարի էլեկտրոնային փոստին (ani.aghababyan@minfin.am) ուղարկելու միջոցով.
Եթե նախաորակավորման հայտը մասնակիցը ներկայացնում է էլեկտրոնային եղանակով, ապա ներկայացվում են բնօրինակի փաստաթղթերից արտատպված (սկանավորված) տարբերակները:
Հայտերը կարող են ներկայացվել մինչև սույն թվականի ապրիլի 14-ի ժ. 17:00-ն (Երևանի ժամանակով):
        
       Հեռախոս՝ (+374) 11 800-114
Էլ. Փոստ՝ ani.aghababyan@minfin.am
Պատվիրատու` ՀՀ ֆինանսների նախարարություն
Announcement about received clarifications and explanations according to the prequalification procedure of the two-stage tender by code 
ՀՀ ՖՆ-ԵՄԾՁԲ-20/1
The Ministry of Finance of the RA has received clarification according to the prequalification procedure of the two stage tender by code ՀՀ ՖՆ-ԵՄԾՁԲ-20/1. The clarification and given explanation are listed below.

CLARIFICATION 
Our firm, is an international IT solutions provider who intends to submit the pre-qualification bid for procurement reference 9594-OTHER-NA Provision of consulting services in the framework of GFMIS introduction.

With this regard, kindly kind us about the process for the electronic submission of our bid.


EXPLANATION 

The participant may submit the prequalification bid to the commission by electronic form by sending the secretary of the Committee to the e-mail (ani.aghababyan@minfin.am).
If the Participant submits a prequalification bid: in electronic form, scanned versions of original documents are submitted.
[bookmark: _GoBack]The bids can be submitted before 14-th of April of this year 17:00 (Yerevan time).

Telephone: (+374) 11 800114
Email: ani.aghababyan@minfin.am
Client: RA Ministry of Finance


Объявление о полученных запросах и о предоставленных разъяснениях о предквалификационной процедуре двухэтапного конкурса под кодом 
 ՀՀ ՖՆ-ԵՄԾՁԲ-20/1

Министерство финансов РА получил запрос о предквалификационной процедуре двухэтапного конкурса под кодом  ՀՀ ՖՆ-ԵՄԾՁԲ-20/1. Полученное запрос и предоставленное  разъяснения представлены ниже.
Запрос
Наша фирма является международным поставщиком ИТ-решений, которая намеревается подать заявку на предквалификационной процедуре 9594-OTHER-NA предоставление консультационных услуг в рамках внедрения ИСФУП.
В связи с этим, пожалуйста, сообщите нам о процессе электронной подачи заявки.

Разъяснения
Предквалификационную заявку комиссии участник может представить электронным способом посредством направления на электронный адрес секретаря комиссии  (ani.aghababyan@minfin.am).
Если участник представляет предквалификационную заявку при электронном виде, представляются скопированные с оригинальных документов (отсканированные) версии.
Заявки можно подать до 14-го апреля этого года 17:00 (по ереванскому времени).


Телефон: (+374) 11 800114
Эл. Почта: ani.aghababyan@minfin.am
Заказчик: Министерствo финансов РА


